
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ og vejlav den 6. december 2017 hos Kirsten. 
 
Tilstede: Henriette, Annette, Grethe, Kirsten, Evy, Christian, Rikke, Karsten. 
Afbud: Kjell Erik 
 
Referat fra sidste møder er godkendt pr. e-mail. 
 
GFØ: 
Bestyrelsen henstiller til, at alle husker at renholde for blade ud for egen matrikel og 
opfordrer til, at der også fjernes blade i regnbedene. Henriette skriver en reminder i GFØ-
posten om reglerne omkring vejvedligeholdelse for de enkelte matriklers vedkommende. Vi 
overvejer desuden fremover at afholde en arbejdsdag i forbindelse med løvfald. 
 
Vejlav: 
Der er behov for en klar specificering af, hvad HOFOR dækker af vedligeholdelse, og hvad 
vi selv må stå for. Ellen (KA3) er på sagen og tager sammen med Annette et møde med 
HOFOR. 
Henriette, Christian og Annette udarbejder informationsskrivelse om vejprojektets status til 
offentliggørelse i GFØ-posten. 
Vi besluttede, at vejlavet her i det første år indkøber og financierer 44 spande »Viaform 
granular 10 kg«, der skal anvendes i stedet for salt ved snevejr. Det bliver opstillet i 
Kirstens forhave (KA20), og der vil komme nærmere besked om afhentning. 
 
Næste møde onsdag den 24. januar hos Henriette - GFØ kl. 19.30 og vejlav kl 20.00. 
 
Referent 
Karsten 


